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SKRIFTLIG FRÅGA TILL STATSRÅD

Till justitie- och inrikesminister Morgan Johansson (S)

2021/22:583 Lämplighetsprövning vid licensansökningar för vapen 
avsedda för jakt och sportskytte

Vapenlagen ska underlätta för sportskyttar, jägare, samlare och handlare medan 
den å andra sidan ska försvåra för kriminella som innehar insmugglade illegala 
vapen. Det är två skilda saker och ska inte sammanblandas då det inte är 
laglydiga jägare och sportskyttar som är kriminella. En mer restriktiv vapenlag 
ska användas för kriminalitet, inte för försvårande av jakt och sportskytte. För 
att påvisa hur aktiv en medlem i en skytteförening är utfärdas ett aktivitetsintyg. 
Detta intygar att medlemmen är aktiv och har ett behov av vapen. Man 
specificerar att vapnet som skytten söker licens för stämmer överens med 
tekniska bestämmelserna för skytteformen. Det intygas också att 
skytteföreningen utövar aktiviteter i den skytteformen som avses i 
licensansökan. När ansökningen gås igenom av polisen avslås den inte alltför 
sällan. Polisen går emot föreningsintyget och nekar licens på målskyttevapen 
som är godkända enligt reglementet. 

Polisen har under senare år tolkat vapenlagen mer restriktivt för laglydiga 
jägare och sportskyttar och därmed lagt resurser på att försvåra för utövandet av 
jakt och sportskytte. 

Med hänvisning till ovanstående vill jag ställa följande fråga till justitie- och 
inrikesminister Morgan Johansson:

 

Hur ämnar ministern verka för att underlätta vapenlicenshanteringen för 
laglydiga jägare och sportskyttar?

………………………………………

Marléne Lund Kopparklint (M)

Från Riksdagsförvaltningen
2021-12-10
Besvaras senast
2021-12-27
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Överlämnas enligt uppdrag

Lena Lindbäck


